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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.)
OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani
Dr. Nagy István Agrárminisztériumot vezető miniszter úrhoz

,,Mit tervez tenni a NÉBIH a tömeges méhpusztulás ügyében? címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Méhészek az ország több pontjáról is tömeges méhpusztulásról számoltak be az utóbbi
hónapokban, melynek valószínűsíthetően egy neonikotinoid tartalmú növényvédőszer, illetve
idegméreg az oka, melyre az Európai Unió idén áprilisban teljeskörű tiltást rendelt el, ám
Magyarország a tilalom ellen szavazott.
Az Országos Magyar Méhészeti Egyesület már jelezte a problémát miniszter úrnál, valamint a
NÉBIH-nél is; várják a hatékony fellépést.
A tömeges pusztulás több szempontból is rendkívül aggasztó: egyrészt a szer a méhek több
generációjára is veszélyt jelent, másrészt, amennyiben a tömeges pusztulást nem sikerül
megakadályozni, az hosszútávon az élelmiszertermelés folyamatára is negatív hatással lesz.

A fentiekkel összefüggésben kérem Öntől az alábbi kérdések megválaszolását:
Tett-e már lépéseket a NÉBIH a méhek tömeges pusztulása ügyében?
Milye további lépések várhatók a tömeges méhpusztulás megakadályozása érdekében?
A tömeges méhpusztulás hatására kész-e elismerni Agrárminisztérium, illetve a
NÉBIH, hogy indokolt az Európai Unió neonikotinoid tartalmú növényvédőszerekre
vonatkozó tiltása?

Tisztelettel várom válaszát!
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